
Districte Sarrià – Sant Gervasi

Pl. Consell de la Vila,7 
08034  Barcelona

Consell de barri El Putxet i el Farró
Data i lloc 21 /novembre/ 2019      al C.C. Vil·la Urània, C/ Saragossa 29

ASSISTENTS
Taula 
President – Albert Batlle
Vice-president del Consell –  Francesc Ribera 
Conseller del Districte – César Millán
Nombre total d’assistents
50
Nombre aproximat per gènere
Dones.... 22
Homes....28

Ordre del dia
1. Ratificació de la vicepresidència
2. Validació dels membres de la comissió de seguiment / informació de cóm presentar noves candidatures
3. Informació  del funcionament de la plataforma  DECIDIM 
4. Presentació de la Policia de barri
5. Precs i preguntes

Resum dels acords
1. El Conseller del districte César Millán comença el Consell realitzant una presentació dels membres de 

l’actual equip de govern.
2. El Conseller del districte César Millán, realitza la presentació de la taula i informa de com serà la ratificació 

de la vicepresidència. Presenta a validació la continuïtat de l’acord de fer rotació , cada dos anys , de la 
vicepresidència entre l’AAVV Putxet i l’AAVV Farró, actualment realitza la  vicepresidència el president de 
l’AAVV Putxet, el Sr. Francesc Ribera . Es demana si tothom hi està d’acord o si alguna persona vol 
presentar candidatura.Com no hi ha noves candidatures es procedeix a votar (a mà alçada). S’ha d’aprovar 
per 2/3 parts dels votants a favor. Es ratifica la vicepresidència per 20 vots a favor, 0 en contra i 1 
abstenció.

3. Es llegeix en veu alta, la llista d’entitats i persones representants a la comissió de seguiment per a la seva 
ratificació. Seguidament es ratifica la comissió existent i es procedeix a votar a ma alçada. S’ha d’aprovar 
per majoria simple. Es ratifica la comissió de seguiment per 23 vots a favor, 1 en contra i 0 abstencions.
S’informa que les persones o entitats o plataformes veïnals que vulguin presentar-se a la Comissió de 
seguiment caldrà que al finalitzar el Consell donin les seves dades a la tècnica referent del barri i els 
enviaran un correu amb la informació de com presentar les candidatures. En el proper Consell es 
ratificaran com a membres de la comissió.
Mostren el seu interès tres persones : dos veïns i un membre de la Plataforma pacifiquem ballester

4.  El Conseller del districte César Millán explica la plataforma Decidim, cóm s’han d’entrar les candidatures 
per a la comissió de seguiment i per a què servirà la plataforma.

5. Es presenta el nou servei de la Policia de Barri.
Per avançar en el model de policia de proximitat, i segons preveu el Pla Director, la Guàrdia Urbana de 
Barcelona posa en funcionament els equips de Policia de Barri a tota la ciutat.
Cada districte té un equip i cada barri té el seu referent. A Sarrià – Sant Gervasi l’equip està format per dos 
caporals i un agent a cada barri.



L’Equip de policia de Barri treballa especialment en temes de convivència, fent focus en la resolució i la 
prevenció.
Sempre dins de les competències de la Guàrdia Urbana.
Aporta informació a la resta de Guàrdia Urbana per orientar els recursos (patrullatges, punts de control, 
etc.) i treballa per enfortir la coordinació amb altres serveis per atendre problemes complexos (mediació, 
informadors, servei gestió de conflictes, etc.).
Té 3 eixos de treball:
Mantenir una diagnosi actualitzada i acurada dels temes de convivència i seguretat del barri coneixent 
totes les problemàtiques que preocupen als veïns i veïnes.
Mantenir les relacions de proximitat parlant i contactant amb entitats, associacions de veïns, 
associacions de comerciants i veïns i veïnes del barri. 
Gestionar problemes que requereixin una intervenció policial i activar altres serveis que siguin necessaris 
per atendre situacions complexes.

Les seves dades de contacte son policiadebarri.sarria@bcn.cat

6. Precs i preguntes

Es presenten 21 fulls d’intervenció que s’agrupen en 8 blocs de preguntes :

* Obres al carrer Balmes : El veïnat remarca la necessitat de prioritzar aquestes obres degut el perill de la 
calçada i la vorera; i recorda que en l’anterior mandat es van programar però no es van realitzar.
 S’informa que totes les actuacions es contemplaran quan es realitzi el PAM ( Pla Actuació Municipal ), el 
PAD ( Pla Actuació Districte ) i PIM ( Programa Inversions Municipals ).
S’invita a tots els veïns a participar de les trobades de debat i que serviran per  a  establir les prioritats.
El Regidor manifesta la voluntat de desencallar el tema i poder realitzar les obres.

* Seguretat Ciutadana : El veïnat informa de la creació de la Plataforma Prou Inseguretat, en la recullen 
preocupació per augment de robatoris a la sortida dels nens/nenes de les escoles, sentiment de perills a 
les nits i  caps de setmana , poca il·luminació dels carrers,...
El Regidor exposa que vol recuperar l’estàndard de seguretat a la ciutat de Barcelona, recorda que a 
banda de Regidor de Districte es el Regidor de prevenció i seguretat de la ciutat , i que hi ha temes que ja 
estan ben orientats i altres que cal reorientar.
Exposa varis temes en relació a la seguretat de la ciutat : manca de professionals actuals i la previsió de 
noves incorporacions al juny ; que l’urbanisme s’està pensant en termes de seguretat, com per exemple 
tenir més llum als carrers; la preocupació per l’oci nocturn, el consum d’alcohol i drogues entre els joves 
que ha motivat a una mesura de govern al nostre districte.
Exposa especialment que ja s’ha aprovat, fa una setmana, el nou Pla de Seguretat Viària  el qual 
s’exposarà fins gener i es realitzarà una presentació en el nostre districte.

* Okupacions : El veïnat exposa les preocupacions per l’augment d’okupacions al barri i especialment 
davant de l’escola Poeta Foix.
La Gerent del districte informa de les últimes actuacions realitzades en referència a l’okupació del carrer 
Mare de déu del Carmel ; on el paper del districte es donar el màxim suport al propietari per aconseguir 
l’ordre de desallotjament i on el passat 4 de novembre es va realitzar una inspecció amb l’agència de salut 
pública i serveis tècnics del districte i es derivarà un informe que indica la NO salubritat de l’edifici que es 
donarà a la propietat per a que l’aporti al jutjat i s’avali la resolució del desallotjament. Un cop es desallotji 
caldrà tapiar amb contundència per tal que no tornin a okupar-lo.
En quan a l’okupació dels locals de davant de l’escola s’informa que s’estan mantenint reunions amb la 



direcció i l’AMPA; que s’ha ampliat la freqüència de neteja i de presència de la Guàrdia Urbana. A banda 
de l’inici del procediment d’inspecció a càrrec de salut pública i serveis tècnics.

* Carrer Ballester : El portaveu de la plataforma exposa que ja han mantingut diverses reunions amb el 
districte i que en conseqüència el districte ja és coneixedor de la situació . Exposa que el districte ha 
realitzat un estudi amb tres propostes però cap de les tres les consideren adients i es va acordar valorar 
una nova proposta.
Exposa que ja han recollit 550 signatures i demana al districte que fixi com a prioritat la resolució de l’alta 
densitat de trànsit per l’esmentat carrer, donant una prioritat tècnica i realitzant una mesura provisional 
mentre hi ha la resolució definitiva.
El Regidor manifesta que amb les reunions mantingudes amb la plataforma i l’associació de veïns ja ha 
entès que és un problema i que la solució que ha de passar per la valoració tècnica a través de la Taula de 
Mobilitat del Districte.
Igualment convida a qui estigui interessat en que participi de les sessions de treball que es realitzaran 
sobre el Pla de Seguretat Viària; en el que s’haurà d’incorporar la millora del trànsit del carrer ballester.
El portaveu de la plataforma lamenta que el districte no actuï d’ofici davant l’alta densitat de trànsit .
El Regidor exposa que presentarà solucions provisionals abans de fi d’any. Igualment remarca el valor de 
les reclamacions i de la força dels veïns; que caldrà posar-se d’acord ( plataforma, associació de veïns i 
districte ) en quina és la millor  solució .
Posteriorment caldrà indicar les millores en el PAD i aconseguir els diners per a la reforma.

* Riera de Cassoles : Es pregunta per què les pantalles de les parades de bus no funcionen. I reclamen 
més cadires per seure.

* Mini bus : Veïns del Farró exposen la necessitat de disposar d’un mini bus que els apropi al CAP i 
demanen que s’incorpori al PAD.

* Escales mecàniques línia 3 parada vallcarca : Es pregunta pel calendari d’obres de la sortida de 
l’ascensor del metro. Es contesta que es realitzarà una consulta a TMB.

* Gossos : S’exposa la queixa especialment als parcs on els porten sense lligar .

 


